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1. Opening  
Hooge opent haar eerste vergadering als Collegevoorzitter.  

 
2. Verslag Collegevergadering d.d. 28 mei jl.  

Het verslag wordt met enkele wijzigingen vastgesteld.  
 
3. Mededelingen  
a. Prognoses effecten Hoofdlijnenakkoord (in aanwezigheid van Boels): 

Boels illustreert met enkele slides welke impact de afspraken uit het hoofdlijnenakkoord kunnen 
hebben op de UvA. De beoogde bezuinigingen i.c.m. de invoering van de WIB hebben groot 
effect op de sector, en op de universiteit, ook al is nog niet volledig helder hoe de afspraken 
ingevuld zullen worden door het kabinet. Deze schets van de effecten komt eerst aan de orde in 
het BVO, vervolgens in het CBO en de Auditcommittee. Daarna volgt een technisch overleg 
met COR en CSR. 

• Lintsen meldt dat StudieLink heeft aangegeven dat het technisch niet mogelijk is een NF in te 
stellen op uitsluitend een Engelse track per volgend academisch jaar.  

• Lintsen meldt dat een goede eerste bijeenkomst plaatsvond over de gezamenlijke branding in 
het kader van valorisatie.  

• Van de Zande meldt dat Romijn bereid is enkele maanden langer aan te blijven als decaan 
ACTA terwijl de werving van een opvolger wordt afgerond; de medezeggenschap heeft zich 
daarmee akkoord verklaard. Van de Zande geeft verder een update van de werving.  

• Verbeek meldt n.a.v. de SR-verkiezingen dat er 3 leden van de Activistenpartij direct verkozen 
zijn in de CSR, naast 2 leden van de Vrije Student en 2 leden van UvA Sociaal. De opkomst 
was iets hoger dan vorig jaar.  

• Krugers Dagneaux sprak met VVD-Kamerlid Martens over o.m. de langstudeerboete en de 
snelheid waarmee de WIB vermoedelijk ingevoerd wordt.  

• Hooge sprak met de voorzitters van de brede Randstaduniversiteiten. Er komt een 
vervolgoverleg.  

http://www.uva.nl/
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4. Controleplan accountant 2025 

In aanwezigheid van PwC (Loesberg, Brinkman) en Boels 
Elk jaar stelt de externe accountant PwC een plan op voor de uit te voeren werkzaamheden. Dit 
plan bevat een beschrijving van de belangrijkste risico’s voor de accountscontrole, wijzigingen 
in relevante wet- en regelgeving, maatschappelijke relevante ontwikkelingen en een update van 
de aanpak van de accountant.  
Loesberg licht de kernboodschappen van het plan toe: er zal aandacht blijven uitgaan naar de 
lopende discussie over publiek-privaat, waarin van OCW nadere regels over verwacht worden. 
Ook het vastgoed is een vast onderwerp voor de controle, net als de exploitatie van het Science 
Park.  
Het College neemt kennis van het controleplan en biedt het ter bespreking aan de 
Auditcommittee van de Raad van Toezicht aan.  
 

5. UvA brede financiële eerste kwartaalanalyse 2024 
Het College neemt kennis van de UvA brede financiële eerste kwartaalanalyse 2024, inclusief 
de financiële rapportage ICT-Portfolio UvA t/m maart 2024. Lintsen licht toe dat vrijwel alle  
eenheden in lijn met de begroting draaien. Het College stelt de kwartaalanalyse vast.  
 

6. Voortgangsrapportage campusontwikkelingen Q1 2024 
Op verzoek van het College is een bondiger rapportage opgesteld. De uitgebreidere rapportage 
is daarnaast ook opgesteld en wordt aangeboden bij de huisvestingsstuurgroepen per campus. 
Het College van Bestuur neemt kennis van de voortgang van de verschillende projecten en stelt 

de Voortgangsrapportage campusontwikkelingen Q1 2024 vast. 
 
7. Verslag Functionaris Gegevensbescherming 

Jaarlijks doet de FG op grond van de AVG verslag over de naleving door de UvA van de AVG 
en de stand van zaken rondom de verwerking van persoonsgegevens.  
In 2023 is er goede aansluiting geweest in het kader van organisatie-brede projecten, de Digitale 
Agenda, Responsable IT, Datastrategie beleid, en Risicomanagement. Hiermee geeft de UvA 
aantoonbaar invulling aan het belang om data, die persoonsgegevens betreffen, in een vroeg 
stadium in beeld te hebben bij nieuwe ontwikkelingen. 
Voor de UvA geldt, zoals ook de AP heeft gesteld in haar sectorrapportage (bijlage), dat er nog 
veel werk te verrichten valt om de basis op orde te krijgen. Er is in het algemeen nog 
onvoldoende zicht op de verwerkingensprocessen (compleet verwerkingsregister) en de 
governance met duidelijk onderscheiden rollen en verantwoordelijkheden is nog onvoldoende.  
Voor de UvA geldt daarnaast urgentie op een update van het Privacybeleid (2018), aanpassing 
en uitbreiding van het Privacystatement voor werknemers en studenten en het vergroten van 
Awareness.  
Het College neemt kennis van het verslag.  
 

8. Resultaten Nationale Studenten Enquête 24 
De jaarlijkse NSE laat in vergelijking met vorig jaar een stabiele algemene tevredenheid over de 
opleiding zien (3,86). Op elf van de twaalf standaardthema’s scoort de UvA voldoende. In 
vergelijking met de gemiddelde waarderingen van de andere algemene universiteiten scoort de 
UvA net als voorgaande jaren bijna over de hele linie een fractie lager. Het bijgevoegde memo 
geeft een overzicht van de belangrijkste bevindingen, een vergelijking van de scores met andere 
universiteiten, een vergelijking met vorige edities van de NSE en de scores per faculteit. 
Het College bespreekt de resultaten, die ook aan de orde komen in de UCO, bijvoorbeeld om 
meer in detail te kijken naar de voorbereiding op de beroepspraktijk en de zgn. kleine kwaliteit.  
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9. Uitkomsten Nationale Alumni-enquête 2023/2024 

De uitkomsten van de Nationale Alumni-enquête zijn bekend. Eens in de twee jaar wordt de 
enquête gehouden onder alle masterafgestudeerden van Nederland die 1 tot 2 jaar geleden hun 
masterdiploma gehaald hebben. De enquête geeft informatie over arbeidsparticipatie van pas 
afgestudeerde academici, het startsalaris, de zoekduur en hoe afgestudeerden hun 
masteropleiding achteraf beoordelen. Dit stuk geeft een overzicht van de belangrijkste 
uitkomsten. 
Het College neemt kennis van de uitkomsten en ziet daarin aanleiding om nader met Bussink te 
overleggen. Opvallend is de hoge stayrate van jonge internationale afgestudeerden, waarvan 
meer dan 50% in Nederland werkt. 

 
10. Bestuurlijke overleggen 

UNL:  
b. Vergaderset UNL GA 6 + 7 juni: het College blikt vooruit naar de bijeenkomst.  

 
Overige overleggen 
c. Agenda Strategisch Overleg BVO 5 juni: er wordt o.m. gesproken over de impact van het 

hoofdlijnenakkoord.  
d. Conceptagenda PBO FdG: het PBO wordt op verzoek van het UMC verplaatst. 
e. Conceptagenda PBO FdR 13 juni: de agenda leidt niet tot opmerkingen.   

 
11. Aandachtspunten en actielijsten 

TKN - Uitnodigingenlijst en Public Affairs Kalender  
TKN - Overzicht besluiten buiten vergadering mei/juni 
TKN – Jaarplanning staf 2024 

 
12. Rondvraag 

 
Vastgesteld door het College van Bestuur d.d. 11 juni 2024.      
 


